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Írásbeli kérdés

„Se erdő, se vasút. . .- mik a kilátásaink közmunka terén?" címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Kis Péter miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

A közmunkaprogramokkal kapcsolatos Önhöz intézett legutóbbi kérdésemre az a választ
kaptam, hogy az ez évben kiírásra kerülő közmunka programok köszörülik majd ki azt a
csorbát, amelyet a Minisztérium által kiírt előző közmunka program ejtett .
Abban a szigorú feltételekhez kötött programban két békési és húsz kistérségi munkanélküli
volt csupán érintett. Miniszter Úr válaszából kiderült, hogy Békés megyében, így Békés
városában is a vasúttisztasági és erdőgazdasági közmunka programokra lehet számítani .
Békés vasútvonalát a Kormány március 3-án megszüntette. Békés megye erdősültsége
országos szinten a legutolsó, alig több, mint 4% . Békés közigazgatási területén pedig még
megyei átlaghoz képest is rendkívül kevés az erdő .

Tisztelt Miniszter úr!

•

	

A fenti körülmények függvényében mire számíthat Békés városa a
közmunkaprogramok terén?

•

	

Mi alapján választották ki erre a régióra éppen a vasutat és erdészetet, mint közmunka
lehetőséget?
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